

## Styrelsemöte 12/9 2021

Närvarande: Dennis Källén, Lars Asklöf, Christina Maack, Roger Karlsson och David Wernersson.

### §1 Mötet öppnas

### §2 Val av Justerare

Christina Maack valdes till justerare.

### §3 Godkännande av dagordning

### §4 Föregående protokoll

- Möte med Bäckvägens Första Samfällighetsförening

Åse har kontaktat Yngve Saarela ang ett ev möte men inte fått någon återkoppling än Hon gör ett till försök och lyckas hon inte höra av Yngve tar Lars över och försöker få kontakt.

- Garagen

En besiktning har gjorts av Garagen och vi har fått en sammanställning av denna samt de behov som finns. Förslag att vi tar ett extra möte där vi enbart kikar på detta, efter städdagen.

- Elbilsladdning

Åse har påmint gruppen och de har startat upp sitt arbete. Föreningen har fått in många tankar från Sten ang elbilsladdning och hans åsikter skickas vidare till Mikael som är med i gruppen.

### §5 Städ dag

- Sysslor

Styrelsen har fått in en hel del sysslor till städdagen från medlemmarna och styrelsen sammanställde dessa.

- Anmälan

Styrelsen beslutade att som tidigare städdag får medlemmarna välja uppgift till städdagen. Men vi måste se till att det finns en gruppchef till varje grupp.

- Mat

Det blir mat till våra medlemmar på städdagen som i våras. Förfrågan om att grilla kommer att skickas till Rickard och Magnus som gjorde jobbet föregående städdag.

- Sandficka

Det skall tas bort buskar och marken behöver armeras innan sandfickan kommer på plats i slutet av oktober. En elektriker behöver dra fram ström till fickan. Dennis kollar med Henrik om det är ett jobb han kan göra eller om han kan rekommendera en firma.

§6 Ekonomi – i balans. Alla vattenavgifter ska nu vara inbetalda och samfällighetsavgiften skall vara betald till fullo per den sista oktober, efter det får vi se över var vi behöver justera i våra konton.

#### §7 Översvämningsproblematiken

En artikel har varit med i Kungsbackaposten angående detta problem. Kommunikationen med kommunen är seg. Vi fortsätter enträget att jobba med detta.

§8 Underhållsplan – Gruppen har ännu inte fått till något möte men planerar att ha ett den 19/9.

#### §9 Övriga frågor

Antenn som är uppsatt vid gaveln på 95 D behöver tas ned inför försäljning av fastigheten. Frågan är om antennen tillhör föreningen eller om det är fastighetens. Christina frågar Sten om han vet något om detta och återkopplar senare i frågan.

§10 Nästa ordinarie möte är planerat till måndagen den 10/10 kl.18.

Möte inför städdagen är satt till den 19/9 kl.18.

#### §11 Mötet avslutas

Sekreterare Dennis Källén

Justerare Christina Maack